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Abstract (en)
[origin: WO2016116218A1] The invention relates to a vacuum cleaner robot (1), comprising a suction device (3) mounted on wheels (5) and a power
supply device (2) mounted on wheels (5), wherein the suction device (3) comprises a floor nozzle, a dust separator and a motorised fan unit (9) for
suctioning an air stream through the floor nozzle, wherein the suction device (3) has a drive arrangement (16) for driving at least one of the wheels
(5) of the suction device (3), and wherein the power supply device (2) has a drive arrangement (16) for driving at least one of the wheels (5) of the
power supply device (2), wherein the power supply device (2), is connected to the suction device (3) by a power supply cable (4) in order to supply
power to the suction device (3).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Staubsaugerroboter 1, umfassend eine auf Rädern 5 gelagerte Saugvorrichtung 3 und eine auf Rädern 5 gelagerte
Stromversorgungsvorrichtung 2, wobei die Saugvorrichtung 3 eine Bodendüse, einen Staubabscheider 11 und eine Motorgebläseeinheit 9
zum Ansaugen eines Luftstroms durch die Bodendüse umfasst, wobei die Saugvorrichtung 3 eine Antriebseinrichtung 16, 17 aufweist, um
wenigstens eines der Räder 5 der Saugvorrichtung 3 anzutreiben, und wobei die Stromversorgungsvorrichtung 2 eine Antriebseinrichtung 16, 17
aufweist, um wenigstens eines der Räder 5 der Stromversorgungsvorrichtung 2 anzutreiben, wobei die Stromversorgungsvorrichtung 2 über ein
Stromversorgungskabel 4 mit der Saugvorrichtung 3 verbunden ist, um die Saugvorrichtung 3 mit Strom zu versorgen.
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